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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület a 
megjelent 6 fővel a határozatképes, és az ülést megnyitja (1400 órakor). Borda Tamás, 
dr. Pintér Sándor és Varga Béla képviselő urak igazoltan vannak távol.  
A meghívóban jelzett napirendeket javasolja megtárgyalni a következő módosítással: 
A 7. pontban az önkormányzat négy éves gazdasági programjának végrehajtásáról 
szóló beszámoló szerepel, de azt a ciklust záró ülésen szeretné előterjeszteni, a mai 
ülésen pedig az önkormányzat 2010-2014. évekre vonatkozó vagyoni és pénzügyi 
helyzetéről szóló beszámoló megtárgyalására kerülne sor. Az erre vonatkozó 
előterjesztés írásban megküldésre került. Jelzi, hogy lakásbérleti ügyek 
megtárgyalására zárt ülést fog tartani a képviselő-testület.  
Jegyző úr kérte, hogy a Helyi Választási Bizottság megválasztása napirend keretében a 
nemzetiségi szavazatszámláló bizottság tagjainak megválasztására vonatkozó 
előterjesztését is tárgyalja meg a képviselő-testület. Ezzel javasolja kiegészíteni a 
napirendet. 
Kérdezi képviselőtársait, hogy az egyebek napirend keretében kíván-e valaki szólni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Olyan városi programokról szeretne szólni, amelyben képviselőtársai segítségét is 
fogja kérni.  

Stayer László polgármester 

Kéri, hogy aki a napirendet az elhangzottak szerint elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend: 
 

1. Tájékoztató a köznevelési feladatok ellátásáról, a 2014/2015-es tanév indításáról  
2. Tájékoztató a Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és 

Gimnázium 2014/2015-es tanév indításáról 
3. Tájékoztató a Rózsavölgyi Márk Alapfokú Művészeti Iskola Szécsényi 

Tagintézménye 2014/2015-es tanév indításáról 
4. Tájékoztató a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskola és Kollégium 

2014/2015-es tanév indításáról 
5. Előterjesztés a Szécsényi Cseperedő Bölcsőde és Óvoda 2014-2015 évi pedagógiai 

munkatervére 
6. Előterjesztés a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár Szervezeti és 

Működési Szabályzatát jóváhagyására 
7. Beszámoló az önkormányzat vagyoni és pénzügyi helyzetéről a 2010-2014. évekre 

vonatkozóan 
8. Előterjesztés a 2015. évi vásárjegyzék elfogadására 
9. Előterjesztés a helyi választási bizottság tagjainak megválasztására 
 9.1. Előterjesztés a nemzetiségi szavazatszámláló bizottságba új tagok 

megválasztására 
10. Előterjesztés a Szécsényi Városfejlesztő Szolgáltató Nonprofit Kft támogatást 

megelőző hitel felvételéről és garancia nyújtásról 
11. Előterjesztés Szécsény város közvilágításának villamos energia adásvételi 

szerződéséhez kért ajánlatok elbírálására 
12. Előterjesztés a STARTMUNKA mintaprogramhoz kapcsolódó közbeszerzési 

eljárások eredményének kihirdetésére 
13. Előterjesztés a belterületi utak felújítására és kátyúzására kiírt közbeszerzési eljárás 

eredményének kihirdetésére 
14. Egyebek: Képviselői tájékoztató a városi programokról 
 
 
1. Tájékoztató a köznevelési feladatok ellátásáról, a 2014/2015-es tanév 

indításáról  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Mohácsi László tankerületi igazgató 

 

Stayer László polgármester 

Üdvözli az ülésen megjelent Mohácsi László urat, a szécsényi tankerület igazgatóját, 
aki elfogadta a felkérést, hogy adjon tájékoztatást az állami fenntartású iskola 
tanévkezdéséről. A képviselő-testület fontosnak tartja tudni, hogy valamennyi, a 
városban működő oktatási intézményben rendben elindult az új tanév, hiszen ez érinti 
a szécsényi diákokat és szüleiket is, vagy, ha valamelyik intézménynek segítségre van 
szüksége, akkor az önkormányzat minden erejével azon lesz, hogy segítsen. 
A tankerületi igazgató úr írásban is megküldte tájékoztatóját, melyet képviselőtársai 
megkaptak. Kérdezi Mohácsi László urat, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni.  
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Mohácsi László tankerületi igazgató 

Tisztelettel köszönti a jelenlévőket. Köszöni, hogy meghívást kapott erre a testületi 
ülésre, és a lehetőséget is, hogy tájékoztatást adjon a Klebelsberg Intézményfenntartó 
Központ (KLIK) Szécsényi Tankerülete fenntartásában működő II. Rákóczi Ferenc 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola tanévindításáról. Először is 
megköszöni az oktatási intézményben dolgozó pedagógusok és a tanítást egyéb módon 
segítő munkatársak 2013/2014-es tanévben végzett munkáját. A törvény változásából 
adódóan sok új feladattal kellett megbirkózniuk, és az elmúlt évi tanévkezdéskor 
történt meg az intézmény átszervezése, ami alapjaiban változtatta meg az intézmény 
jövőben struktúráját. Ennek ellenére azt tudja mondani, hogy a pedagógusok és a 
megbízott intézményvezetés beleállt a munkába, és a lehetőségekhez képest sikeres 
tanévet mondhat magáénak az intézmény. Megköszöni a képviselő-testület, a 
polgármester úr és a hivatal támogatását is, és bízik benne, hogy a következő tanévben 
is hasonlóan élvezik majd a városvezetés bizalmát. Bízik benne, hogy egy-két éven 
belül még erősebb, és igazán erős állami intézményt fognak majd tudni működtetni 
Szécsényben.   
Az új tanév indításáról a beszámolót közösen az intézményvezetésével készítette el. 
Ismét olyan feladatok előtt állnak, amit meg kell oldani, megint átszervezés történt, 
ami a szécsényi intézményt strukturálisan kicsit érinti, mert igazából a feladat ellátási 
helyeken történik nagyobb változás. Ezt az intézményátszervezést a KLIKK Szécsényi 
Tankerülete szülői kezdeményezésre indította el, azért, hogy a gyerekek iskolába járási 
terheit csökkentsék. Ezt miniszter úr elfogadta, így a 2014/2015-ös tanévbe a nagylóci 
általános iskolások 5. és 6. osztályban már a nagylóci telephelyen fogják elkezdeni, és 
csak a 7-8. osztályosok fognak a szécsényi intézménybe. A nógrádszakáli 
feladatellátási hely átkerült Ludányhalásziba a Ráday Gedeon Általános Iskolához. 
Úgy gondolja, hogy ez mindenféleképpen indokolt volt.  
Amint írásos beszámolójában is szerepel, több pályázatot is meghirdetett az 
intézmény, többek között az intézményvezetői pályázatot is, és emellett több 
szaktanári álláshelyet is. Az intézményvezetői pályázatra egyedül Györki Mariann, 
megbízott intézményvezető adta be a pályázatát, akinek államtitkárasszony jelenleg 
egy éves megbízását javasolja, ezt közölte a pályázóval, innentől kezdve egy éves 
megbízással fogja ellátni a feladatokat. A megbízását még nem kapta meg, bízik 
benne, hogy tanévkezdésig megérkezik. Szeretné még elmondani, hogy mivel az ének-
, valamint a biológia-szakos ellátást meg tudták oldani, még az angol és az informatika 
szak nem megoldott, bár mindkettőre volt jelentkező, de visszaléptek. Jelenleg 
tárgyalások és egyeztetések folynak pedagógusokkal, próbálják minél közelebb 
lakókkal megoldani, de ez még az utolsó percekben is szokott változni.  
El tudja mondani, hogy nem lettek pedagógus álláshelyek megszüntetve és nem került 
sor pedagógusok elküldésére, tehát úgy gondolja, hogy azok az alaptalan hírek, hogy 
ha az intézmények állami kézbe kerülnek, akkor az pedagógus elbocsátásokat fog 
jelenteni, ez nem történt meg, ebben az évben sem, és ez igen örömteli. Elmondja még, 
hogy a gyógypedagógiai hálózat sem alakult még ki teljesen, a székhelyintézménye a 
II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola, ide sem volt még 
jelentkező. Szerencsére vannak a környékről olyanok, akik most végzik ezt a pályát, és 
bízik benne, hogy már év közben, vagy a következő évben be fogják tudni tölteni az 
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álláshelyet. Most ugyanúgy, mint eddig, mentorállással fogják ellátni a 
gyógypedagógusok az intézményekben ezeket a feladatokat.  
Úgy gondolja, szintén egy pozitív dolog, a jövőre nézve is, hogy első osztályban szóló 
osztályt tudnak elindítani, és bízik benne, hogy a következő években is meg tudják ezt 
tartani, és mint mondta, remélhetőleg egy-két éven belül egy erős állami iskolát tudnak 
majd kialakítani. A tanulói létszámhoz tartozik, hogy a szakközépiskolai képzésben 
már csak két osztály működik, mivel a KLIK a későbbiekben sem támogatja a vegyes 
profilú intézményeket, ezért nem is hirdettek már meg ilyen osztályokat, kifutó képzés 
az intézményben és meg fog majd szűnni.  
Végezetül szeretné még egyszer megköszönni a városvezetés segítségét, és bízik 
benne, hogy a polgármester úr, a képviselő-testület támogatását élvezve erős iskola 
kialakítását sikerül majd elérniük Szécsényben. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a tankerületi igazgató úr tájékoztatását, amit meghallgatott az Oktatási, 
Művelődési és Ifjúsági Bizottság is a mai ülésén. Kéri a bizottság elnökét, hogy 
ismertesse álláspontjukat.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a tájékoztatót. 
Megköszöni igazgató úrnak a részletes tájékoztatást, és sok sikert kívánnak az 
intézményeknek az új tanévben is.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság elnökének tájékoztatását, és kérdezi, hogy van-e valakinek 
kérdése, észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdése a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskolával 
kapcsolatos. Mi indokolta azt, hogy csak egyéves megbízást kapott Györki Mariann 
pályázó? 

Mohácsi László tankerületi igazgató 

Válaszában elmondja, hogy a pályáztatás a következőképpen történt. A pályázatot az 
emberi erőforrások minisztere írta ki, a pályázati határidő után megtörtént a 
véleményezések bekérése, amit ő, mint a tankerület igazgatója végzett. Mindenhonnan 
megtörténtek az ajánlattevések, amit felterjesztett. Mint a tankerület igazgatója, ő 
ebben az eljárásban végrehajtó volt, a döntést pedig miniszter úr által jogkörében 
leadottan államtitkárasszony hozta meg. Nem tudja számon kérni a döntését, mivel 
személye döntésvégrehajtó volt. Ezt a döntést a döntéshozó hozta meg, és a 
pályázatban is úgy szerepelt, hogy legfeljebb öt évre nevezi ki a pályázót, vagy 
elutasítja a pályázatát. Ezt tudja képviselő úr kérdésére válaszolni.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ, és ezzel kapcsolatban még kérdezni, hogy történt-e ezzel 
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kapcsolatban információadás az intézet részre, hogy miért egy év, és miért nem kettő, 
vagy három, vagy miért nem öt? 

Mohácsi László tankerületi igazgató 

Továbbra sem tudja, hiszen nem ő volt a pályáztató, hogy miért nem egy, miért nem 
kettő, vagy három, vagy miért nem öt év. Tudott, hogy az országban több száz 
intézményvezetői pályázat lebonyolítása, adminisztrációja és elbírálása történt meg 
június 31-ig, és ebben sajnos kommunikációs és adminisztrációs hiba történt. Őt 
augusztus 6-án tájékoztatta úgy a KLIK, hogy Györki Mariann intézményvezetői 
pályázatát öt évre fogadta el az államtitkárasszony, majd ezt úgy módosították és 
adminisztrációs hibára hivatkozva azt a tájékoztatást adták neki, hogy sajnos az 
országban 10-11 ilyen hiba történt, többek között ez is, és úgy módosították a 
tájékoztatást, amit már írásban is megkapott a tegnapi napon, és már ő is tájékoztatta 
erről az intézményvezető asszonyt, az egy éves megbízásról. A kinevezését nem kapta 
meg, erről ezt tudja mondani. A miértekről nem kapott tájékoztatót, a döntéshozó 
jogköre az, hogy megállapítsa, hogy hány évre bízza meg az intézmény vezetésével a 
pályázót.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ. Ha körülnézünk a teremben, minden intézményvezető jelen van. A 
következő kérése a polgármester úr felé: Kapott-e meghívást a II. Rákóczi Ferenc 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola jelenlegi igazgatója erre az 
összejövetelre? 

Stayer László polgármester 

A tankerületi igazgató lett kiértesítve.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Akkor a tankerült igazgatójától kérdezi ugyanezt. 

Mohácsi László tankerületi igazgató 

Nem. Ő tájékoztatta, és úgy gondolja, hogy addig, amíg az intézménynek nincs 
kinevezett igazgatója, tehát nem megbízott vezetője, addig ő szeretne ezeken az 
üléseken részt venni.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ. 

Stayer László polgármester 

Szeretné emlékeztetni Antal Ferenc képviselő urat, hogy a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központ a pályázat benyújtására megállapított határidőt követően 
tájékoztatta a képviselő-testületet a beérkezett pályázatról, és véleményezésre 
megküldte azt. A képviselő-testület a május 15-i zárt ülésén tárgyalta is a pályázatot, 
és azt a határozatot hozta, hogy a pályázat anyagát megismerve, és figyelembe véve 
azt, hogy nem látjuk még teljesen kialakultnak az intézmény szerkezetét, ezért a 



 6 

képviselő-testület egyéves határozott időtartamra javasolta igazgatóasszony 
kinevezését. A maga részéről köszöni, hogy méltányolták a képviselő-testület döntését 
és itt látja megerősítve azt, ami a mendemondák ellenére mégis csak úgy van, hogy 
igenis a helyi vezetőknek, a helyi lakosságnak van beleszólása abba, hogy ki és milyen 
időtartamra kerüljön egy-egy intézmény élére. Nyilván itt véleményezési jogunk van, 
de a döntéshozó nemcsak kikérte, hanem figyelembe is vette a város képviselő-
testületének véleményét. Örül annak, hiszen ennek mi is kezdeményezői voltunk, hogy 
a nógrádszakáli és a nagylóci felső tagozatos tanulók nagy része az idei tanévtől már s 
saját településén járhat iskolába, és megszűnni látszik az a 2006 környékén a városra 
erőltetett társulás, ami sem a pedagógusok szándékát nem tükrözte, sem a szécsényi, 
sem a nagylóci, sem a nógrádszakáli szülők szándékát és akaratát nem tükrözte, az 
akkori döntés. Kikérték az előbb elmondott felek véleményét, a felek elmondták a 
véleményüket, nem kérték azt a társulást, és az előző városvezetés mégis ráerőltette 
valamennyi települése az iskolatársulást. Nagyon örül annak, hogy most már elcsitult 
ez a része. Nem amiatt, hogy nem örülünk annak, hogy idejárnak vidéki gyerekek, ezt 
mindig is elmondta, hogy azt tartja fontosnak, hogy Szécsény egy oktatási központ, de 
megtiszteltetés legyen Szécsény iskoláiba járni a vidéki gyermekeknek, és ne 
automatizmus. Mert sajnos azt tapasztaltuk, és olyan információk jutottak el hozzánk, 
hogy a nógrádszakáli és nagylóci idejáró gyerekek is inkább negatívumként élték meg 
azt az időszakot, amit akaratuk ellenére rájuk erőltettek.  
A tankerület igazgatójától jelzi, hogy személy szerint is úgy ítéli meg, hogy nagyon 
keményen dolgozott a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola tantestülete, tényleg mindent megtettek annak érdekében, hogy 
megfeleljenek az új helyzetnek. Csak az országos oktatási trendnek megfelelő 
változásokat lekövetni sem volt egyszerű, és itt még helyi átszervezés is volt, tehát 
tényleg erőn felüli teljesítményt kért a pedagógusoktól, akik megfeleltek ennek az 
elvárásnak, ezért szívből gratulál nekik. Szívből köszöni a helytállásukat. Azt kérdezi a 
tankerületi igazgató úrtól, hogy amennyiben a remény szerint már hivatalosan 
kinevezett igazgatója lesz az intézménynek, és mivel az egyik igazgatóhelyettes került 
megbízásra igazgatónak, azt tapasztaltuk, hogy nagy feladat volt egy igazgató 
helyettessel ellátni a feladatot, hogy van-e arra lehetőség, hogy a két igazgatóhelyettesi 
státusz betöltésre kerüljön. 

Mohácsi László tankerületi igazgató 

Ha a megbízását megkapja az intézményvezető, akkor a létszám alapján két 
igazgatóhelyettest ki lehet nevezni, az előkészületeket már megtették a másik 
igazgatóhelyettes pozíció betöltésére. Bízik benne, hogy ez mihamarább megtörténik, 
mivel ez nagyon fontos, ugyanis az intézmény vezetését két fővel ellátni nem volt 
egyszerű, az aktuális feladatok mellett. Amíg a másik igazgatóhelyettes kinevezése 
nem történik meg, addig az SZMSZ szerinti helyettesítéssel látják el a feladatokat, 
tehát az aktuális, a tanévkezdéshez szükséges feladatokat végzik el, a 
tantárgyfelosztástól kezdve az órarenden át, a délutáni foglalkozások megszervezéséig 
mindent.  

Stayer László polgármester 

Az előterjesztésben szerepel, hogy a 9/A. osztályban 13 tanuló tanul. Kérdése, hogy ez 
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a nyolcosztályos gimnáziumnak a továbblépő osztálya, vagy pedig volt róla szó, hogy 
indul egy önálló osztály, mert a más intézményből kilépő végzős diákoknak is felajánl 
az intézmény gimnázium osztályt, kérdése, hogy ez melyik.  

Mohácsi László tankerületi igazgató 

A 9/A. osztály gimnáziumi osztály 13 fővel, azért mert a szétválás után biztosítani 
kellett az intézménynek azoknak a gyerekeknek a lehetőséget, akik itt akarták 
befejezni vagy folytatni tanulmányaikat, emiatt ezzel a létszámmal kifuttatják ezt a 
gimnáziumi osztályt. Nem volt megfelelő számú jelentkező a sima gimnáziumi osztály 
indításához, ezért az, ebben a tanévben nem indul. 

Stayer László polgármester 

Kérdése, hogy akik külső helyről jelentkeztek, azoknak esetleg volt-e lehetőségük, 
hogy akár egy különbözeti vizsga révén bekerüljenek ebben a 9/A. osztályba? Volt 
igény rá? 

Mohácsi László tankerületi igazgató 

A beszámolójában is írta, hogy a 9. osztályt 6 fővel tudták gyarapítani, ők kerültek 
ebbe a gimnáziumi osztályba.  

Stayer László polgármester 

Tehát ez azt jelenti, hogy korábban 7 fő volt az osztálylétszám. A lényeg az, hogy a 
kötelező feladatait, amit elindított az intézmény, azt kötelezően bevállalja. Itt szeretne 
arra kitérni, hogy ezért kértük az egy évet, mert bizonytalan, hogy lesz-e gimnázium, 
és onnantól kezdve, ha csak egy nyolcosztályos iskoláról lesz szó, akkor más a 
követelmény az intézményvezető végzettségére vonatkozóan. 

Mohácsi László tankerületi igazgató 

Igen, onnantól kezdve minden változhat, természetesen a célok is egy intézménynél, 
természetesen előzetesen egyeztetve a fenntartóval, a működtetővel, ez még most 
jelenleg képlékeny. 

Stayer László polgármester 

Arról szeretné még igazgató urat tájékoztatni, bár erről már volt szó, hogy az 
önkormányzat egy KEOP-os pályázat keretében pályázik az iskolaépület felújítására, 
melyben szigetelést szeretnék végeztetni, az épület tetejére napelemeket felszerelni, és 
belső munkálatokra, radiátorcserére is sor kerülne. Jelzi, hogyha sikeres lesz a pályázat 
és a határidő szoros lesz, akkor is biztosítani fogjuk, hogy a tanítás zökkenőmentesen 
tudjon folyni a munkálatok ideje alatt. Az önkormányzat szeretné megragadni, ha 
adódik egy ilyen lehetőség, de egyelőre még nincs erről konkrét információnk. 
Szeretné jelezni, hogy továbbra is elkötelezett a képviselő-testület, hogy a 
sportcsarnok a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola területén megépülhessen. Ez a 
salakos pályán kerülne megépítésre, és a KLIK által használt Kossuth út 3. szám alatti 
ingatlan udvarán szeretnénk egy sportudvart kialakítani, kiváltva a salakos pályát, amit 
természetesen majd a lakosság is használhatna. Terveink között szerepel az is, hogy a 



 8 

sportcsarnok megépítéséhez a Hársfa utcai önkormányzati lakásokat is át akarjuk 
alakítani kiszolgálóhelyiségnek. Ezt azt jelentené, hogy az iskola épületét a lakossági, 
úgymond külsős használóknak nem kellene igénybe venni, a jelenlegi öltözőt a diákok 
használnák, és egy folyosón keresztül tudnának átmenni a sportcsarnokba. Az egész 
átalakítással segíteni szeretnénk a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakközépiskolának 
is, mert arról folynak a tárgyalások, hogyha ez a sportcsarnok megépül, akkor a 
tornatermet szerződéssel, hosszú távon reményeink szerint majd egy adásvételi 
szerződéssel, átadnánk a szakközépiskolának, illetve még a mosókonyhát is, ahol ki 
tudnának alakítani maguknak egy öltözőt. Ezzel a megoldással a szakközépiskola is a 
városközpontban, közel az anyaintézményhez meg tudná oldani a diákok sportolását, 
és nem kellene a ligetbe kimenni a gyerekeknek. Ezt a tervet úgy szeretnénk 
megvalósítani, hogy a következő tanévet már így lehessen elkezdeni. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Röviden szeretne még szólni. Megköszöni polgármester úrnak, hogy emlékeztette a 
képviselő-testület által hozott döntésre az intézményvezetői pályázat javaslatával 
kapcsolatosan. Az emlékezete nem rossz, ezért is kérdezett rá, és köszöni, hogy a 
2006-os döntésre is emlékeztette. Ezzel kapcsolatban a tankerület felé az a kérése, 
hogy a továbbiakban a felsőbb szervek felé olyan javaslat menjen el, ami kifejezetten a 
szakmaiságot veszi figyelembe az intézmény jövőjét illetően. A másik pedig, amit 
kíván, hogy bírja a KLIK gazdaságilag a nagylóci, a nógrádszakáli és az összes többi 
intézménynek az önálló működtetését.  

Mohácsi László tankerületi igazgató 

Úgy gondolja, hogy a jövőben is mindenképpen az egyik legfontosabb dolog, hogy 
szakmailag megalapozottan próbálják meghozni a döntést, és úgy gondolja, hogy így 
is hozták meg a kinevezésekkel kapcsolatos felfelé történő ajánlásukat. Ez a 
továbbiakban is így lesz, mert úgy gondolja, hogy a szakma a legfontosabb. A másik 
pedig, hogy a következő tanévben, felmenő rendszerben megtörténik a hetedik és 
nyolcadik osztályos gyermekeknek a nagylóci iskolában történő oktatása. Ez igazából 
nemcsak kezdeményezés kérdése, hanem létszám kérdése is. Ez fontos, mert a 
felterjesztésnél a létszámokat is figyelembe kellet venni. Jelenleg Nagylóc a 
létszámhelyzet úgy áll, hogy a későbbiekben akár önálló iskolát is lehetne indítani. 
Jelenleg most a szécsényi járás tankerületében működnek olyan intézmények, ahol 
kevesebb létszámmal működik nyolcosztályos általános iskola, ezért mondta, hogy ez 
miniszteri döntés. 

Stayer László polgármester 

Kérdése még az igazgató úr felé, hogy a nagylóci polgármesternek, a képviselő-
testületnek, vagy a szülőknek örömére szolgálna-e ez a döntés? Kérésük volt-e, vagy 
nem? 

Mohácsi László tankerületi igazgató 

Mind a nagylóci polgármester úr, mind a szülők már a 2013/2014-es tanév elején is 
kéréssel fordultak hozzá, hogy a gyerekeket a saját településük intézményébe járassa a 
tankerület. Akkor ezt a kezdeményezést miniszter úr még nem fogadta el. Azóta is, 
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újra kezdeményezte polgármester úr is, a szülők is, és most örömükre szolgál, hogy 
ezek a gyerekek saját településükön maradhatnak. Hiszen nemcsak az van, hogy 
megkönnyítik a mindennapjaikat azzal, hogy nem kell bejárniuk, hanem, a szülők is 
látják, hogyha a saját környezetükben maradnak a gyerekek és szem előtt vannak, 
akkor még a viselkedésük és esetlegesen a tanulmányaik is pozitív irányba 
változhatnak, mintha bejönnek egy nagyobb városba, eltűnnek a gondviselő szemek 
elől, és sokkal több a probléma ezekkel a gyerekekkel. Bízik benne, hogy ez a 
kezdeményezés tényleg pozitív lesz, mind a gyerekek, mind a szülők részére. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a tájékoztatást igazgató úrnak. Képviselő úrnak is köszöni, hogy felhívta a 
szakmaiságra a tankerületi igazgató úr figyelmét, és méltányolja, hogy nem vitatta el 
az általa elmondottakat. Ez is egy jelzésértékű dolog.  
Annyival szeretné még kiegészíteni a tankerületi igazgató úr által elmondottakat, hogy 
ez nem azt jelenti, hogy az a rossz, ha a gyerekek bekerülnek a szécsényi iskolába, 
hanem, amit az előbb is hangsúlyozott, hogy rájuk volt erőltetve, és ebből adódott az, 
hogy nem tudtak mit kezdeni a helyzettel. A jövőre vonatkozó terveink között 
továbbra is az szerepel, hogy a szécsényi iskolák központi iskolák legyenek, megfelelő 
céllal, és itt a lényeg, hogy onnantól kezdve azért akarjon idejönni a diák, mert itt 
valamilyen szinten többet kaphat. A katolikus iskolában a hitélettel kap többet, vagy 
reményeink szerint, ha elkészül a sportcsarnok, akkor el tudunk indulni egy magasabb 
szintű sportképzés felé. És akkor majd az, aki a vidéki iskolából bejön, akkor az azért 
jön be, mert ide szeretne járni, mert sportolni szeretne. És onnantól kezdve eléje van 
téve az a mérce, hogy ha ide akarsz járni, akkor ezeket a szinteket teljesíteni kell. Ha 
nem, és azért jó, hogy van iskola a saját településén, mert ha azt mondja, hogy nem 
bírja, vagy ne adj’ Isten a magatartásával kapcsolatban vannak problémák, akkor az 
iskola is azt tudja mondani, hogy nem sikerült, de az alapszintű kötelezettséget ellátja 
a saját települése. Ezért jó ez a rendszer, és véleménye szerint abból kiindulva, hogy 
stabil az intézmény finanszírozása a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 
részéről, - és itt emlékezteti képviselőtársait az elmúlt időszakra, amikor bizony 
többször gond volt a pedagógusok bérének időben történő kifizetése -, most minden 
egyes alkalommal időben, és most már azért lényegesen tisztességesebb fizetést 
kapnak a pedagógusok. Arról nem is beszélve, hogy mi, mint működtető 
önkormányzat, amióta stabil a gazdasági helyzetünk, úgy gondolja, hogy mindenféle 
kérésnek eleget tud tenni az önkormányzat, ami az oktatáshoz kapcsolódik. Azért 
gondolkodunk fejlesztésben, mert ha a napelemek ott lesznek az épület tetején és 
felújításra kerül a fűtési rendszer, akkor az önkormányzat továbbra is segíteni fogja az 
iskolát, mert kifizeti a rezsiköltséget, de nem mindegy, hogy mennyit.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Nem azért jelentkezett, hogy övé legyen az utolsó szó, csak egy kis pontosítást 
szeretne. Egyfajta esélyegyenlőségről is beszélni kell, amikor ebben gondolkodik, ezen 
a vonal mentén kívánta a tankerület felé azt, hogy sikerüljön minden telephelyen, vagy 
községben biztosítani azokat a feltételeket, amiket Szécsényben biztosítottak.  
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Stayer László polgármester 

Kérdezi képviselő urat, hogy nem a szécsényi gyerekek voltak hátrányban az elmúlt 
időszakban ennek a társulásnak a következményeként? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Pedagógiai értelemben másképpen közelítené ezt meg. 

Stayer László polgármester 

Ismét megkérdezi képviselő urat, hogy szerinte hátrányban voltak a szécsényi 
gyerekek, vagy nem, annak a társulásnak a következményeként?   

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Véleménye szerint részletesebben kellene elemezni ezt a kérdést.  

Stayer László polgármester 

Úgy gondolja, hogy a szécsényi szülők elemezték a helyzetet, és meg is hozták a 
döntésüket ezzel kapcsolatban a megfelelő időben, amikor erre lehetőségük volt.  
Megköszöni igazgató úr tájékoztatóját, és részvételét. Sok sikert kíván elsősorban a 
szécsényi iskolának, de természetesen a tankerület valamennyi iskolájának a 
elkövetkező tanévre. 

Mohácsi László tankerületi igazgató 

Megköszöni a jókívánságot. Ezúton szeretné meghívni, és úgy gondolja, hogy ezt már 
az iskola vezetése is megtette a polgármester úr és a képviselő-testület felé, az iskola 
ünnepélyes tanévnyitójára, amelyre szeptember elsején, hétfőn kerül sor.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a szíves meghívást, és a napirendet bezárja.  
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  
 
 
2. Tájékoztató a Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és 

Gimnázium 2014/2015-es tanév indításáról 
(Szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Szenográdi Tamás igazgató 

 

Stayer László polgármester 

Köszönti az ülésen megjelent Szenográdi Tamás urat, a Páter Bárkányi János 
Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium újonnan kinevezett igazgatóját. 
Gratulál a megtisztelő megbízatásához, és tisztelettel kéri, hogy adjon rövid 
tájékoztatást az intézmény tanévkezdéséről. 
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Szenográdi Tamás igazgató 

Megköszöni a gratulációt, és köszönti a jelenlévőket. Egy évvel ezelőtt alakult a Páter 
Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium, és ebben az eltelt 
egy évben az intézmény lefektette azt az oktatásszervezési módszert és nevelési 
alapokat, amelyeket tervei szerint, változtatásokkal, de az idei tanévben is 
megvalósítanak. Kialakult az iskolának egy kulturális élete, egy rendszere a elmúlt egy 
évben, amelyre kaptak jót is, és természetesen nemcsak dicséretekkel halmozták el 
őket, hanem kaptak kritikákat is. Az iskola jelenlegi vezetése az elmúlt hetekben azon 
dolgozott, hogy ezeket az észrevételeket újra feldolgozva újra szervezze az iskola 
életét. Ezen változások részben személyi változásokat, másrészt oktatásszervezési 
változásokat indukáltak. A személyi változások között az egyik legfontosabb, hogy az 
intézmény korábbi igazgatója a mai napon benyújtotta a kérelmét a munka-
szerződésének közös megegyezéssel történő felbontására. Ezt elfogadták, és 
szeptember elsejétől már nem az iskola alkalmazottja lesz. Ő volt az elköszönő 
pedagógus, ugyanakkor számos új pedagógussal bővült a nevelőtestület. Három új 
tanítót köszönthetnek a tagjaik között, és ezzel meg tudják valósítani az egyik komoly 
új elképzelésüket, hogy visszahozzák azt az oktatásszervezési módszert, hogy az 
alsósoknál két pedagógus vihesse az osztályokat, így az 1-2-3. évfolyamon a 2+2 
rendszert vissza tudják állítani. A negyedik évfolyamon nem, de nincs is rá szükség, 
hiszen a negyedik évfolyamon már megoldható, hogy felsősök letanítanak, ezzel 
mintegy felkészítve a negyedikeseket arra, hogy a következő tanévekben már minden 
tantárgynak meg lesz a saját tanára. Nem csak alsós tanítókat vettek fel, természetesen 
meg kellett oldani a biológia és a földrajzszakos ellátást is, hiszen jómaga látta el 
eddig ezt a két tantárgyat. Azzal, hogy augusztus 1-vel kinevezték egy évre vezetőnek, 
ezt a feladatkört már nem tudja teljes egészében ellátni, mert az óraszáma jelentősen 
lecsökkent. Ezért szükségszerű volt, hogy meghirdessék ezt a két szakot. Örömére 
szolgál, hogy sikerült megoldaniuk, és egy biológia-földrajzszakos kollégát tudtak 
felvenni, aki szeptember elsejével megkezdi az iskolába a munkát.   
Problémát okozott az elmúlt tanévben technikaszakos ellátás. Most egyik kollégája, 
aki szakoktatóként, nevelőtanárként eddig is dolgozott, vállalta, hogy egy egyéves 
mesterképzésen elvégzi a technika szakot. Jelen pillanatban, ami megoldatlan szakos 
ellátás, az a fizika, illetve a kémia. Erre a két szakra még keresik a pedagógust. Ha 
sikerült, akkor teljes lesz a nevelőtestület, és minden tantárgy és minden óraszám 
tekintetében megfelelő színvonalon tudják ellátni az oktató-nevelő munkát.  
A személyi változásokról elmondja, hogy a 2014/2015-ös tanévben az óvodában és az 
iskolában együtt 57 fő pedagógus dolgozik, ebből 10 oktató-nevelő munkát 
közvetlenül segítő alkalmazott és van 11 fő ügyviteli, illetve technika dolgozó. A 
pedagógusok közül az iskolában 41 fő van, ebből jelenleg 38 fő főállású, amelyekkel 
összesen 550 tanulót látnak el. Többen megkérdezték már, hogy személyi változás 
történik-e majd a középszintű és a felsőszintű vezetők személyét illetően. Elmondja, 
hogy nem történik változás, továbbra is tavalyi igazgatóhelyettesekkel képzeli el a 
munkáját az idei tanévben, hiszen csak egy évre kapott megbízást, azzal a kis 
kitétellel, hogy pontosította a feladatkörüket, melyet ismertetett a nevelőtestület 
tagjaival is, hogy tisztában legyenek vele, hogy kihez, milyen feladattal kell fordulni. 
Ludányiné Bella Szilvia az általános igazgatóhelyettes és nevelési igazgatóhelyettes, 
Borda Tamás szervezési igazgatóhelyettesként látja el a feladatait. A gazdasági vezető 
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Szeréminé Lazsán Zsuzsanna. További változásokat kezdeményezett a fenntartónál az 
óvoda vezetésében is, hiszen az előző tanévben Smelkó Istvánné igazgatóhelyettesként 
látta el az óvoda vezetését, kezdeményezte, hogy ezentúl intézményegység-vezetőként 
lássa el ezt a feladatot, és legyen neki kinevezett helyettese is. A szóbeli megegyezés 
már megtörtént ez ügyben. A munkaközösségek száma nem változott és beosztotta a 
pedagógusokat, hogy egyértelmű legyen, ki melyik munkaközösséghez tartozik. A 
munkaközösség-vezetők személyében csak azért történt változás, mert eddig a 
természettudományi munkaközösség vezetését jómaga látta el, ezért mást kellett 
megbíznia ezzel a feladattal.  
A tárgyi feltételekben történt változásokról csak röviden szeretne szólni. A 
munkakörülmények javítását szolgálta, hogy a nyár folyamán sikerült megoldani az 
évek óta húzódó beázási problémát. Az intézmény saját költségvetésének a terhére 
megoldotta a tető leszigetelését. Továbbá a tetőtérben voltak olyan tantermek, melyek 
közepén oszlopok voltak elhelyezve, ezeket a nyár folyamán kiváltották, és nagy 
légterű és áttekinthető tantermet alakítottak ki. Erre azért volt szükség, mert az iskola 
osztálylétszáma bővült, felmenő rendszerben egy osztállyal több osztály lesz, mint az 
előző tanévben, 34 fővel, és ekkora létszámú osztály csak áttekinthető tanteremben 
lehet. Ezt a munkát is saját költségvetése terhére oldotta meg az intézmény.  
Történtek még kisebb jellegű felújítási munkálatok is, többek között az aulát is 
kicsinosították egy kicsit. Beruházásként kialakítottak két informatika tantermet, 
melyekben új számítógépeket is vásároltak. Voltak egyéb kiadások is, hiszen vannak 
olyan fogyóeszközök, amit elhasználódás miatt biztosítani kell. Még hosszú a lista, 
amit javítani, vagy pótolni kellene, ebből lesz, ami a következő évre marad, hiszen a 
költségvetési keretet semmiképpen nem szeretnék túllépni.  
A költségvetésre visszatérve: az előző tanévben meglehetősen magas óraszámban 
tanítottak a pedagógusok, mivel betöltetlen státuszok is voltak, és ezért keletkezhetett 
az a pici többlet, amelyet ezeknek a munkálatoknak a költségeire tudtak fordítani. 
Valószínűleg a következő tanévben már nem számolhatnak ezekkel a bevételekkel, 
hiszen az elsődleges cél az oktatás színvonalának az emelése, és ehhez nem 
nélkülözhető a pedagógus. Mint az előbb elmondta, egy pedagógustól váltak meg és 
jelen pillanatig négy új főállású pedagógussal bővült a nevelőtestület, ami talán még 
mindig nem elegendő, hiszen óraadók alkalmazására is szükség lesz ebben a tanévben. 
Az oktatásszervezési változásokról röviden csak annyit, hogy változtattak az iskola 
csöngetési rendjén is. Szülői visszajelzések indították arra, hogy valamit kitaláljanak, 
hiszen a középiskolás tanulók sokáig, félnégyig, háromnegyed négyig tartózkodnak az 
iskolában, és fáradtan mennek haza, és nem volt kellő idő a következő napi 
felkészülésükre.  
Elmondja még, hogy elmúlt egy hónapban módosítottak számos alapdokumentumot, 
elsősorban a szervezeti és működési szabályzatot, valamint a házirendet, mert úgy 
érezték, hogy mindenképpen szükséges. Megnyugtató, hogy a fenntartó ezeket a 
dokumentumokat jóváhagyta, a törvényességi feltételeknek, valamint az elvárásoknak 
megfelel, ezért alkalmazhatják a jövőben ezeket a dokumentumokat. Következő 
nagyobb feladatuk lesz még a pedagógia program átdolgozása, melyet még az őszi 
időszakban mindenféleképpen el fognak végezni. Köszöni, ennyit szeretett volna 
elmondani. 
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Stayer László polgármester 

Megköszöni igazgató úr tájékoztatóját. Kéri az oktatási bizottság elnökét, hogy 
ismertesse álláspontjukat. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság a tájékoztatót elfogadta. A bizottság és jómaga nevében is sok 
sikert kíván igazgató úrnak és az egész tantestületnek a munkájához az új tanévben.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság véleményét. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye az elhangzottakkal kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Szintén megköszöni igazgató úrnak a tájékoztatást. 

Stayer László polgármester 

Mint óvodás gyermekek szülőjeként nagyon örül annak, hogy a nyári szünet után 
gyermekei örömmel mentek az óvodába. Véleménye szerint nagyon jó kezekben 
vannak a gyermekek az óvodában is és az iskolában is.  
Az oktatási rendszer átszervezéséből adódó, valamint az igazgató úr által is említett 
üres státusz betöltéséből adódó plusz terhek nehéz feladat elé állították és megviselték 
a pedagógusokat, de személy szerint bízik benne, hogy ez a teher a jövőben már 
csökkenni fog. Jómaga is azt szorgalmazza, hogy a rendelkezésre álló keret arra 
szolgál, hogy az oktatási munka színvonala ne sérüljön. Véleménye, hogy a katolikus 
iskola is Szécsény iskolája, még akkor is, ha nem az önkormányzat fenntartásában és 
működtetésében van, de az óvodaépület és iskolaépület az önkormányzat tulajdona. 
Biztosítja az intézmény vezetőjét, hogy az önkormányzat a lehetőségeihez mérten 
továbbra is igyekszik majd segíteni a reális kereteken belül mozgó fejlesztési 
elképzeléseiket.  
Antal Ferenc képviselő úr engedje meg neki, hogy egy udvarias gesztusként azért 
jelezze, hogy egy jól felszerelt iskola került átadásra az Egyházmegye fenntartásába, 
és ebben elévülhetetlen érdemei voltak az előző időszak felújításainak is.    
Örömét fejezi ki azért, hogy szécsényi vezető van az intézmény élén, és biztos benne, 
hogy jó kezekben van az iskola, felkészült pedagógus vezeti az intézményt. Arról is 
szeretne még tájékoztatást adni, hogy a fenntartó a döntése előtt megkereste, és az 
intézményvezető személyéről egyeztetett vele, és jó szívvel ajánlotta Szenográdi 
Tamás urat az intézmény élére, nemcsak a saját véleményét elmondva, hanem 
megerősítve a pedagógusok és a szülői munkaközösség véleményét, hiszen az 
előzetesen az ő véleményüket is kikérték.    
Sok sikert kíván az igazgató úrnak és munkatársainak az elkövetkező tanévben.  

Szenográdi Tamás igazgató 

Köszöni a jókívánságot, továbbítani fogja munkatársai felé is. Ezúton is tisztelettel 
meghívja a város vezetését az iskola ünnepélyes tanévnyitójára, amely az iskola 
épületében augusztus 31-én 17 órakor kezdődik.   
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a meghívást a képviselő-testület nevében is, és mivel több hozzászóló 
nem jelentkezett, a napirend tárgyalását bezárja. 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  
 
 
3. Tájékoztató a Rózsavölgyi Márk Alapfokú Művészeti Iskola Szécsényi 

Tagintézménye 2014/2015-es tanév indításáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Csuka László tagintézmény-vezető 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti az ülésen megjelent Csuka László tagintézmény-vezető urat, aki 
írásban is megküldte tájékoztatóját. Kérdezi, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 

Csuka László tagintézmény-vezető 

Köszönti a jelenlévőket. Röviden, egy pár mondatot szeretne elmondani, mert úgy 
gondolja, hogy a lényeges dolgokat írásbeli tájékoztatójában leírta. Hasonló 
feltételekkel indultak, mint az elmúlt tanévben, tehát a legtöbb órát a művelődési ház 
termeiben fogják tartani, és Szenográdi Tamás igazgató úrral egyeztetve a katolikus 
iskola is több tantermet fog biztosítani, főleg a kisebb, alsó tagozatos gyermekek 
oktatásához, mivel a legtöbb gyermek a Páter Bárkányi János iskolából jár a 
zeneiskolába. Ez jó a gyermekeknek is, a szülőknek is, mert biztonságot ad, nem kell 
közlekedniük, és a feltételek is adottak, tehát ott is jó színvonalon folyhat az oktatás.  
A személyi feltétekről röviden annyit, hogy egy tanárnő elköltözése miatt egy 
zongoratanári állás felszabadult, és még most is várnak jelentkezőt az álláshirdetésre. 
Nem biztos, hogy lesz jelentkező, így nagy valószínűséggel kolléganőjével együtt ő 
maga fogja ellátni azokat az órákat, amelyek a tanárnő elköltözése révén 
megmaradtak, de mindenképpen biztosítani fogják az oktatást azoknak a gyerekeknek, 
akik eddig jártak, tehát tudják folytatni tanulmányaikat.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni tagintézmény-vezető úr szóbeli kiegészítését. Az előterjesztést az 
Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság is megtárgyalta. Kéri elnök urat, hogy 
ismertesse véleményüket. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság a tájékoztatót elfogadta. Kérdése lenne, hogy a hagyományos 
népi hangszerek oktatására való törekvés mennyiben valósul meg a következő 
tanévben. 

Csuka László tagintézmény-vezető 

Köszöni képviselő úr kérdését. Lehetőségeik nincsenek most arra, hogy népi 
hangszeres oktatást indítsanak, nincs tanár és ez státusz kérdése is. Balassagyarmathoz 



 15 

tartozik a zeneiskola, ott nem is volt hagyománya a népi hangszerek oktatásának, ezért 
nem került be a látószögbe. Amikor még önállóan működött az iskola, akkor volt, de 
akkor is Salgótarjánból járt ki egy oktató, egy zenetanár, de nagyon nagy hiány van 
népi hangszeres oktatókból. A környéken nincs is olyan személy, aki szabad lenne és 
el tudná vállalni az oktatást, tehát jelenleg nincs erre törekvés. Hogy a későbbiekben 
hogyan alakul, az az igénytől is függ, hogy a gyerekek mennyire tartják ezt fontosnak, 
és milyen igény van. Azt kell, hogy mondja, a hangszeres oktatásra is csökkenő igény 
van. Ez valószínűleg a gyermeklétszám függvénye is, de más okok is közrejátszanak, 
hiszen lehetőségük van más művészeti ágakban is, vagy más területeken, például a 
sportban is a tehetségüket kibontakoztatni. Még igény sem jelentkezett erre, nem 
történt még megkeresés sem, hogy valaki népi hegedűt, citerát, vagy más népi 
hangszert szeretne tanulni, úgyhogy ebben nem gondolkodtak. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Lehet, hogy érdemes lenne ezt a kérdéskört továbbboncolgatni alkalomadtán, és nem 
elfelejteni. Véleménye szerint mindenképpen gondolkodni kell az önkormányzatnak is 
ebben a kérdésben.  

Stayer László polgármester 

Annyit szeretne az intézményvezető úr felé jelezni, hogy a képviselő-testület 
megfogalmazhatja azt a kérést, hogy próbálja meg az intézmény kezdeményezni ezt a 
fajta képzést. Ha nincs a palettán, akkor nyilván nincs is rá jelentkező. De ha 
jövőképben gondolkodunk, és Szécsényben két néptáncegyüttes is van, aki már múlttal 
rendelkezik, és reményeink szerint szép jövővel is rendelkezik, azért nekik sem 
mindegy az, hogy helyi zenészek húzzák a nótát, vagy éppenséggel más településről 
kell komoly összegért zenekart rendelni. Az, meg hogy Salgótarjánból járt oktató, ez 
ma már nem távolság, most is van olyan zenetanár, aki nem szécsényi pedagógus. 
Véleménye szerint nem szabad, hogy ez akadálya legyen a népi hangszer oktatásának. 
Hogy a balassagyarmati főintézménynek nincs a profiljában, de Szécsénynek meg 
igenis benne van profiljában, hogy népzenével foglalkoznak itt nagyon sokan, 
úgyhogy azt kéri, hogyha most van egy szabad státusz egy tanár elköltözése kapcsán, 
akkor lehetne egy ilyen alternatívát is biztosítani a zeneiskolai képzésben.  

Csuka László tagintézmény-vezető 

Köszöni szépen, ezt a felvetést, ezt a kérést mindenképpen továbbítani fogja az 
intézmény igazgatója felé, hogy itt ilyen igény van. 
Szeretettel várja a város vezetését a zeneiskola ünnepélyes tanévnyitójára, ami 
szeptember 5-én 17 órakor kezdődik a művelődési ház színháztermében. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni az tagintézmény-vezető úr tájékoztatóját, és sok sikert kíván az 
elkövetkező tanévre.    
  
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
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4. Tájékoztató a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskola és Kollégium 
2014/2015-es tanév indításáról 

 

Stayer László polgármester 

Tájékoztatást ad arról, hogy a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskola és 
Kollégium igazgatóját is felkértük, hogy adjon rövid tájékoztatást az intézmény 
tanévkezdéséről, de igazgató úrtól nem kaptunk visszajelzést. 
Mivel Antal Ferenc képviselő úr az intézmény pedagógusa, kérdezi, hogy tud-e 
mondani valamit arról, hogy az intézmény tanévkezdésével minden rendben van-e? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Tájékoztatásul elmondja, hogy a közismereti óraszám idén kevesebb az intézményben, 
de emiatt nem kellett munkaerőt elküldeni. A szakmai óraszámok nagyobb 
volumenben jelentkeznek. Szakközépiskolai osztályt nem tudott indítani az intézmény 
a 9. évfolyamon, jelentkezések hiányában. A minisztérium szakma specifikussá 
szeretné tenni az iskolát, tehát kizárólag mezőgazdasági szakterületű képzést 
támogatnak, informatikai szakmacsoportos képzést nem. Induló osztályok: 
növénytermesztő gépész, gazda, gazdaasszony. Szakácsképzés szintén indulhat, a bent 
lévő osztályok kifutnak. A tanulólétszám közel 400 fő, ami valamivel kevesebb, mint 
az elmúlt tanévben.  

Stayer László polgármester 

Köszöni a tájékoztatást. Örül annak, hogy az iskola előtti terület felújításra, szépítésre 
kerül, mert a városképet jelentősen fogja javítani, és örül annak is, hogy ehhez az 
önkormányzat Start-munkaprogramjában gyártott betonelemekkel hozzá tudunk 
járulni. Sok sikert kíván az iskola valamennyi pedagógusának, dolgozójának és a 
diákoknak a következő tanévre. Kéri, hogy képviselő úr tolmácsolja ezt az igazgató úr 
felé. Jelzi, hogy a munkahelyteremtéssel kapcsolatos tárgyalások egyik alappillére az, 
hogy nagyon büszkék vagyunk arra, hogy Nógrád megye egyetlen mezőgazdasági 
szakközépiskolája Szécsényben van, és nagyon számítunk erre az iskolára is. 
Fontosnak tartjuk azt, hogy az iskola fejlődhessen, és olyan jövőképet adhasson az ott 
tanuló diákoknak, hogy tanulmányaik végeztével munkahelyet is tudjanak találni.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a jókívánságot, továbbítani fogja az igazgató úr felé.  

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett a napirend tárgyalását bezárja. 
 
 
5. Előterjesztés a Szécsényi Cseperedő Bölcsőde és Óvoda 2014-2015 évi 

pedagógiai munkatervére 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Mender Andrea Mária intézményvezető 
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Stayer László polgármester 

Köszönti az ülésen megjelent Mender Andrea Mária intézményvezetőt, és kérdezi, 
hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni az írásban megküldött előterjesztéséhez. 

Mender Andrea Mária intézményvezető 

Köszönti a jelenlévőket. Az intézmény a képviselő-testület által meghatározott egy 
óvodai csoporttal és két bölcsődei csoporttal fog indulni a 2014/2105-ös nevelési 
évben is. Adottak a megengedett létszámok is, valamint a személyi feltétek is 
törvényileg meghatározottak, így két fő óvodapedagógus és egy dajka dolgozik az 
óvodai részen, illetve a bölcsődében 4 fő kisgyermekgondozó és egy technikai segítő. 
Jó tárgyi feltétek között működik az intézmény. A 2013/2014-es tanév óvodai 
kihasználtságát, a csoportlétszám alakulását a kiadott táblázatban mutatta be. Azt 
fontosnak tartja kiemelni, hogy a gyerekek rendszeresen jártak óvodába. Szeretné 
felhívni a figyelmet arra, hogy a pedagógiai munkatervben azért szántak olyan nagy 
szerepet a szociális kompetenciáknak a fejlesztésére az óvodai csoportnál, mert a 
táblázatból is látható, hogy gyermekvédelmi támogatást 19 fő kapott a 23 főből. A 
bölcsődei kihasználtságról elmondja, hogy azt másképp számolják, mint az óvodait, a 
táblázatból látható, hogy a bölcsődei férőhelyek kihasználtsága 2013-ban 85,24 %-os 
volt, 21 főre tudták a normatívát igényelni. A 2014-es létszámadatokból látható, hogy 
teljes mértékben kihasznált a bölcsődei férőhely. A beiratkozott gyermekeket, 3 fő 
kivételével, fel tudták venni. Három gyermek szülei nem rendelkeznek munkáltatói 
igazolással, mert munkahelyük nincs, de beíratták gyermeküket, ők várólistán vannak. 
Röviden ennyit szeretett volna elmondani. Megköszöni a város képviselő-testületének 
támogatását, amit az intézmény működéséhez nyújtott, minden kérésük teljesült. 
Hamarosan elkészül a bölcsődének a fedett terasz és az udvar is, azt gondolja, hogy 
megint egy óriási lépést tettek annak érdekében, hogy tényleg egy korszerű, szép 
bölcsődébe várhatják a gyerekeket. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a tájékoztatót. Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és 
Sport Bizottság is, kéri elnök urat, hogy ismertesse véleményüket, javaslatukat. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság az előterjesztést megtárgyalta, és egyhangúan elfogadta. 
Intézményvezető asszony a bizottsági ülésen elmondta, hogy a továbbképzésre a 
források egész kevésnek bizonyultak, és beiskolázásra került több dolgozó, és ehhez 
kérte az önkormányzat segítségét.  

Mender Andrea Mária intézményvezető 

Elnézést kér, de a pedagógiai munkatervből kimaradt a felnőtt továbbképzési terv. Azt 
gondolja, hogy további megbeszélések tárgya lesz majd, hogy hogyan tudják ezek 
forrásait előteremtetni. A tavalyi évben belső továbbképzéssel oldották meg a 
bölcsődei dolgozóknak a kötelező továbbképzését, de ez nem biztosít kreditpontokat, 
hiszen ahhoz akkreditált továbbképzésen kellene részt venniük.  
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Stayer László polgármester 

Egy dologra szeretne utalni, hogy volt egy televíziós riport Szécsényből, és akkor 
éppen nem volt itthon, alpolgármester asszonyt kérte meg, hogy tájékoztassa a médiát 
a szécsényi bölcsőde helyzetéről. Amikor telefonon beszélt a riporter hölggyel, 
nehezen értette meg, hogy Szécsényben nem kell a bölcsődei ellátásért fizetni a 
szülőknek. Furcsának tűnt számára, mert nem ez az általános az országban. Úgy véli, 
mindent megtesz az önkormányzat azért, hogy jó színvonalon működhessen az 
intézmény, és otthonosan érezhessék magukat a csöppségek a bölcsődében. Ami a 
továbbképzést illeti, úgy gondolja, mindenkinek az az érdeke, ha már szécsényi 
kollégák dolgoznak az intézményben, és az ő továbbképzésükhöz az önkormányzatnak 
segítséget kell nyújtani, akkor azt tegyük meg. Hiszen az közös érdek, hogy ők is 
fejlődhessenek és ezáltal az intézmény is. Úgy gondolja, hogy meg lesz erre a 
lehetőség.  Nagyon szép nevelési évet kíván az intézménynek.   
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a Szécsényi Cseperedő 
Óvoda és Bölcsőde pedagógiai munkatervének elfogadását az alábbi határozati 
javaslat szerint: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi Cseperedő Óvoda és 
Bölcsőde 2014/2015-ös nevelési évre készült pedagógiai munkatervét az előterjesztés 
szerint jóváhagyja. Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen, felelős: polgármester, 
intézményvezető” 
Kéri, hogy aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
157/2014.(VIII.28.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Cseperedő Óvoda és Bölcsőde 2014/2015-ös nevelési évre készült 
pedagógiai munkatervét az előterjesztés szerint jóváhagyja.  
 

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető   
 
 
6. Előterjesztés a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár  Szervezeti 

és Működési Szabályzatát jóváhagyására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Gusztiné dr. Toronyi Judit múzeumigazgató 

 

Stayer László polgármester 

Üdvözli az ülésen megjelent Gusztiné dr. Toronyi Judit múzeumigazgatót és Csatlós 
Noémi könyvtárvezetőt. Átadja a szót az előterjesztőnek. 
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Gusztiné dr. Toronyi Judit igazgató 

Az elmúlt év végén belsőellenőrzésen esett át az intézmény, az ott feltárt hiányosságok 
korrekciójára kerül sor. Az ellenőrzés során hiányoltak olyan mellékleteket, melyeket 
most a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár szervezeti és működési 
szabályzata mellé rendeltek, gondol itt a város és az intézmény között kötött 
együttműködési megállapodásra, illetve azokra a szabályzatokra, amelyek a városra 
vonatkoznak, de az intézményt is érintik.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni igazgató asszony előterjesztését. Kéri az Oktatási, Művelődési és Sport 
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság az előterjesztés szerint elfogadásra javasolja az intézmény 
szervezeti és működési szabályzatát.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki 
azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
158/2014.(VIII.28.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Kubinyi Ferenc 
Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár szervezeti és működési 
szabályzatát az előterjesztés szerint jóváhagyja. 
 

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető   
 
 
7. Beszámoló az önkormányzat vagyoni és pénzügyi helyzetéről a 2010-2014. 

évekre vonatkozóan 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Képviselőtársai időben megkapták az írásos előterjesztést, melyet előzetesen a 
Pénzügyi Bizottság is megtárgyalt. A bizottsági ülésen is elmondta, úgy gondolja, 
hogy a számok magukért beszélnek. Ha négyéves ciklust értékelünk, akkor vesszük a 
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kiinduló állapotot, amikor egy nagyon jelentős adósságállománnyal, nagyon jelentős 
kifizetetlen számlatartozással vettük át a működést, és az első, általunk 
megszerkesztett költségvetésnél 240 millió forint forráshiánnyal terveztük a 2011-es 
évet. Úgy gondolja, hogy ahhoz képest óriási előrelépés, azt is mondhatná, hogy 
álmunkban sem gondoltuk volna, hogy a 2014. éves költségvetésünket úgy tudjuk 
tervezni, hogy nincs forráshiány, sőt még pénzügyi tartalékaink is vannak. 
Megszabadultunk a Magyar Kormány segítségével valamennyi hiteltartozásunktól, 
minden addig fennálló számlatartozásunkat rendezni tudtuk. Azóta is folyamatosan, 
bármilyen be nem tervezett kiadás jelentkezik, azt mindig időben tudjuk teljesíteni. 
Úgyhogy azt gondolja, hogy mindenféle önfényezés és szubjektum nélkül elmondható, 
hogy büszkék lehetünk az elmúlt négy évre. Természetesen ehhez valamennyi 
képviselő és a hivatali dolgozó áldozatos munkája is szükséges volt, hogy ezt így 
teljesíteni tudjuk. Úgy gondolja, hogy a Kormány hatalmas segítsége mellett az 
általunk meglépett átalakítások is jelentősen hozzájárultak ahhoz, hogy stabilan állunk 
a lábunkon, és nyugodt szemmel nézhetünk a választópolgárok szemébe is, meg 
bizakodóan tekinthetünk a jövő felé is, mert van egy olyan stabil alapunk, amire 
tudunk majd építkezni. Tudunk és fogunk is.  
A Pénzügyi Bizottság, mint az elején is említette, az előterjesztést előzetesen 
megtárgyalta. Kéri elnök urat, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és 4 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. Hozzátenni csak 
annyit szeretne, hogy személye tartózkodott, amit azzal indokol, hogy olyan 
szerkezeti, szervezeti átalakulás zajlott a négy év során, amiről nem feltétlenül a 
képviselő-testület tehet, és az önkormányzatiság, mint jogkörnek szűkülését érezte 
ezekben a döntések döntésében. Ellene nyilván nem szavaz, a beszámoló egy 
beszámoló, a számadatok megfelelően előkészítettek, a pályázati rész úgyszintén 
objektív tényeket tartalmaz.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselő urat, hogy mondana 
konkrétumokat is? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Nem kívánja ezt most részleteiben megfogalmazni, a négy év során, amikor a 
döntéseket hozta a képviselő-testület, akkor mindig elmondta észrevételeit és 
gondolatait azzal kapcsolatban, amivel nem értett egyet. 

Stayer László polgármester 

Melyen szerkezeti átalakításokról szólt képviselő úr? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Itt elsősorban az önkormányzatisági elv csorbulását érezte, amivel nem igazán tud 
azonosulni. 
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Stayer László polgármester 

Képviselő úr szerint miben sérült az önkormányzatiság? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Az intézményeknél érezte ezt, a döntések nem itt születtek meg, hanem felsőbb 
szervek által, kormányzati szinten születnek meg. Ahogyan a tankerületi igazgató úr is 
mondta, hogy ő egy végrehajtó e tekintetben ezen a szinten. 

Stayer László polgármester 

Épp az iskolával kapcsolatos tájékoztató kapcsán említettük, hogy a véleményünket 
kikérték és meghallgatták és megfogadták. Ez ügyben nem érzi, hogy sérült volna az 
önkormányzatiság. Az intézmények most is a városban vannak, a mi pedagógusaink 
dolgoznak ezekben az intézményekben, a mi gyerekeink járnak azokba az 
intézményekbe, jó körülmények között tanulhatnak, dolgozhatnak, tisztességesen 
megkapják a tisztességes munkájukért járó bérüket időben, nem kis terhet levéve az 
önkormányzat válláról az állam részéről. Az elmúlt időszakban két iskola volt a 
városban, most három van, hét óvodai csoport volt, most nyolc van. Úgy gondolja, 
hogy a szülők döntő többsége elégedett, akár óvodába, akár iskolába járatja a 
gyermekét.   

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A szavazatát az indokolta a bizottsági ülésen, hogy a döntések nem helyben születnek 
meg. S mint korábban mondta, akkor sem szavazott ellene, és most sem fog. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
159/2014.(VIII.28.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
2010-2014. éves időszakáról szóló vagyoni és pénzügyi helyzetét 
bemutató beszámolót elfogadja. 
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
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8. Előterjesztés a 2015. évi vásárjegyzék elfogadására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, jegyző úrnak. 

Dr. Bagó József jegyző 

A 2015. évi vásárjegyzék összeállításánál figyelembe vettük a hagyományos 
időpontokat, tehát, hogy évtizedek óta kilenc alkalommal kerül megrendezésre, 
valamint, hogy a hónap negyedik hétfőjén szokott lenni. Itt figyeltünk az egyházi év 
„mozgó” ünnepeire is, a Húsvét hétfőre, illetve a Pünkösd hétfőre. Korábban 
felvetődött az is, hogy érdemes lenne más helyszínben gondolkodni, illetve azokat a 
szabályokat, amik időközben felvetődtek betartani, vagy betartatni. Ezek az 
alapszabályok megfogalmazásra kerülnek majd, és oda fogunk figyelni annak 
betartására. Mivel a vásárnaptár a vásár és piactartás szabályozásáról szóló 
14/1995.(VII.11.) önkormányzati rendelet mellékletét képezi, csak rendelettel 
módosítható, ezért elkészítettük a rendelettervezetet, melyet írásban megkaptak a 
képviselők. Kéri a képviselő-testületet a tervezet elfogadására.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni jegyző úr előterjesztését. Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi 
Bizottság is, kéri elnök urat javaslatuk ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek a rendelettervezet 
elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben szereplő rendelettervezetet bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
10/2014.(VIII.29.) önkormányzati rendelete 

a vásár és piactartás szabályozásáról szóló 14/1995.(VII.11.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. 
cikk (2) bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
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13. § (1) bekezdés 14. pontjában, a vásárokról, a piacokról és a 
bevásárlóközpontokról szóló 55/2009.(III.13.) Kormányrendelet 6.§ (1) 
bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli 
el:  

1. § 
A vásár és piactartás szabályozásáról szóló 14/1995.(VII.11.) 
önkormányzati rendelet 2. melléklete helyébe a rendelet melléklete lép.  

2. § 
Ez a rendelet 2015. január 1-jén lép hatályba. 
 
Szécsény, 2014. augusztus 28. 

 
Stayer László s.k. 

polgármester 
Dr. Bagó József s.k. 

jegyző  
 

Melléklet a 10/2014.(VIII.29.) önkormányzati rendelethez 
 

2015. évi vásárjegyzék 

    Időpontja:                                                 Jellege: 

1.   2015. január 26.          hétfő   országos kirakodóvásár 
2.   2015. március 23.        hétfő   országos kirakodóvásár 
3.   2015. április 27.           hétfő   országos kirakodóvásár 
4.   2015. május 18.           hétfő   országos kirakodóvásár 
5.   2015. június 22.           hétfő   országos kirakodóvásár 
6.   2015. augusztus 24.     hétfő   országos kirakodóvásár 
7.   2015. szeptember 21.  hétfő   országos kirakodóvásár 
8.   2015. október 26.        hétfő   országos kirakodóvásár 
9.   2015. november 23.    hétfő   országos kirakodóvásár 
 

Az önkormányzat képviselő-testülete 2015. évben is átmenetileg - az új 
vásártér kialakításáig - szünetelteti az országos állatvásárt. 

 

Fenti rendelet 2014. augusztus 29-én kihirdetésre került. 
 
 
9. Előterjesztés a helyi választási bizottság tagjainak megválasztására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző, a Helyi Választási Iroda vezetője 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek. 

Dr. Bagó József jegyző 

A választási eljárásról szóló törvény úgy rendelkezik, hogy a helyi önkormányzati 
képviselők és polgármesterek általános választásának kitűzését követően, legkésőbb a 
szavazás napja előtti negyvenkettedik napon, jelen esetben 2014. augusztus 31-ig 
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választja meg a képviselő-testület a helyi választási bizottság három tagját és 
szükséges számban a póttagokat. A bizottság háromtagú, és két póttag megválasztása 
indokolt. Ennek a bizottságnak a választott tagja csak a településen lakcímmel 
rendelkező, központi névjegyzékben szereplő választópolgár lehet. A törvény nevesíti 
azt is, hogy a választási bizottságnak ki nem lehet választott tagja. A tagok személyére 
a jegyző, mint a helyi választási iroda vezetője tesz javaslatot, melyhez módosító 
javaslat nem nyújtható be. A HVB választott tagjainak megbízatása a következő 
általános választásra megválasztott választási bizottság alakuló üléséig tart.  
Az előterjesztésben tájékoztatást adott még arról, hogy a helyi választási bizottságba 
kik, és milyen szabályok szerint bízhatnak meg tagot. Kéri a tisztelt képviselő-
testületet az előterjesztés elfogadására.  

Stayer László polgármester 

Az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki 
elfogadja igennel kés kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
160/2014.(VIII.28.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2014. október 
12. napjára kitűzött helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek 
általános választására, a választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. 
törvény 23. §-a alapján, Szécsény város Helyi Választási Bizottságába 
az alábbi tagokat és póttagokat választja meg: 
Tag: 
Rezsnicsek László                       (3170 Szécsény, Sobieski út 23.) 
Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet   (3170 Szécsény, Báthori út 15.) 
Kissné Babinszky Andrea              (3170 Szécsény, Hunyadi út 30.) 
Póttag: 
Domszky György                    (3170 Szécsény, Szabadság út 25.) 
Lantos Sándorné                      (3170 Szécsény, Táncsics M. út 1/B.) 
     

A Képviselő-testület a Helyi Választási Bizottság leköszönő tagjainak 
munkáját megköszöni. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Jegyző  

 
 
9.1.  Előterjesztés a nemzetiségi szavazatszámláló bizottságba új tagok 

megválasztására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző, a Helyi Választási Iroda vezetője 
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Dr. Bagó József jegyző 

A képviselő-testület a 38/2014.(III.14.) számú határozatával már jóváhagyta a 
nemzetiségi szavazatszámláló bizottság tagjaira tett javaslatát. Azóta két póttag jelezte, 
hogy mégsem tud részt venni a bizottság munkájában, ezért két új tag megválasztására 
tett javaslat. Kéri a képviselő-testültet az előterjesztés elfogadására. 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
161/2014.(VIII.28.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a 2013. évi 
XXXVI. törvény 23. § (1) bekezdése alapján, Szécsény város 
Szavazatszámláló Bizottságainak megválasztásáról szóló 
38/2014.(III.14.) számú határozatát, az alábbiak szerint módosítja: 
 
Szécsény város Nemzetiségi Szavazatszámláló Bizottságába  
-  Baranyi Viktor póttag helyébe: Józsa Katalin, Szécsény, 

Damjanich út 13/A. szám alatti lakost,  
-  Lazsán Dávid póttag helyébe: Tóthné Csordás Erzsébet Szécsény, 

Béke út 1. szám alatti lakost  
választja meg tagnak.             

 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Jegyző  

 
 
10. Előterjesztés a Szécsényi Városfejlesztő Szolgáltató Nonprofit Kft támogatást 

megelőző hitel felvételéről és garancia nyújtásról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A Szécsényi Városfejlesztő Szolgáltató Nonprofit Kft támogatást megelőző hitel 
felvételéhez és garancia nyújtásához kérte a képviselő-testület, mint alapító tulajdonos 
hozzájárulását. Ez a kft. látja el a projektmenedzseri feladatokat a szociális célú város-
rehabilitációs pályázatunknál, és az építési munkálatoknál van némi fennakadás az 
épület műemléki jellegéből adódóan, de reméljük, hogy sikerül a hibákat időben 
kijavítani. A pályázat finanszírozása úgy történik, hogy kapunk előleget, és az 
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elszámolás elfogadása után kapjuk meg a teljes összeget. A pályázathoz kapcsolódik 
mini-projektek elszámolására szóló rész is, amit kifejezetten a nonprofit kft. koordinál. 
Itt is előleg kapnak a civil szervezetek, és csak az elszámolás elfogadása után utalják a 
teljes pályázati összeget. Mivel a mini-projekteknek 2014 novemberéig meg kell 
valósulni, nem szeretnénk, hogyha ezektől a támogatástól elesnénk a helyi 
szervezetek, szükségessé vált, hogy a kft. egy 13.500.000 millió forint összegű 
támogatást megelőző hitelt vegyen fel. Három banktól is kértek ajánlatot, de érdemi 
választ csak a K&H Banktól kaptak. A hitel feltételeit az előterjesztés részletesen 
tartalmazza.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat javaslatuk 
ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyetértett a hitel felvételével és az önkormányzati garancia 
nyújtásával, és egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslat 
elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy 
aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
162/2014.(VIII.28.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint alapító, 
hozzájárulását adja a Szécsényi Városfejlesztő Szolgáltató Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság (3170 Szécsény, Rákóczi út 84.,) által 
- a Társadalmi reintegráció Szécsényben”- ÉMOP-3.1.1-12-2013-
0008 projekt keretében felvenni szándékozott 13.500.000 Ft összegű, 
támogatást megelőlegező hitel felvételéhez, és felhatalmazza az 
ügyvezetőt, hogy a kapcsolódó szerződéseket aláírja. 
Szécsény Város Önkormányzata garanciát nyújt a fenti hitel 
biztosítékául. 
 

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Ügyvezető  
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11. Előterjesztés Szécsény város közvilágításának villamos energia adásvételi 
szerződéséhez kért ajánlatok elbírálására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester 

A város közvilágításának villamos energia szerződése 2014. december 31-én lejár, 
ezért új szerződés megkötése szükséges. A közvilágítás villamos energia beszerzési 
ára éves szinten nem éri el 8 millió forintot, ezért nem vagyunk kötelesek 
közbeszerzési eljárást lefolytatni, így három, arra jogosult szolgáltatótól árajánlatot 
kértünk be a 2015. január 1-től 2015. december 31-ig terjedő időszakra a villamos 
energia vásárlására.  
Mindhárom szolgáltató cég megküldte ajánlatát a következők szerint. Ezek az árak 
nem tartalmazzák a KÁT díját. 
- Észak-magyarországi Áramszolgáltató Nyrt. (3525 Miskolc, Dózsa György u. 13.) 
ajánlata: 13,56 Ft/kWh + Áfa 
-  E.ON Energiaszolgáltató Kft. (Budapest, Széchenyi tér 7-8.) ajánlata: 13,19 
Ft/kWh+ Áfa 
-  MVM Partner Energiakereskedelmi Zrt. (Budapest, Szentendrei út 207-209.) 
ajánlata: 12,70 Ft/kWh + Áfa 
2014. évben az E.ON Energiaszolgáltató Kft.-től vásároltunk a villamos energiát 14,90 
Ft/kWh áron, mely tartalmazta a KÁT díját. A KÁT költség a VET 9.-13. §-okban 
meghatározott és a 389/2007 (XII.23.) Kormányrendeletben, valamint a 109/2007 
(XII.23.) GKM rendeletben szabályozott megújuló energiaforrásból és hulladékból 
nyert energiával termelt villamos energia termelésének elősegítése érdekében az 
Átviteli Rendszerirányítótól a Kereskedők által kötelezően megvásárolandó villamos 
energia mennyiségének és szabályozásának költsége. Az olyan szerződések esetében, 
ahol a szerződéses ár nem tartalmazza a KÁT költségét, a MAVIR ZRt. által az adott 
hónapra közzétett KÁT átvételi arány és ár szerint a Kereskedőtől megvásárolni és 
kifizetni, a szerződéses árral azonos devizanemben és fizetési feltételek szerint.  
Javasolja a legkedvezőbb ajánlatot, a MVM Partner Energiakereskedelmi Zrt. ajánlatát 
elfogadni, ami a legalacsonyabb vállalási árat, 12,70 Ft/kWh + Áfa összeget jelent.  
Ez előterjesztést előzetesen megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat a 
bizottság javaslatának ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek a határozati 
javaslat elfogadását.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy 
aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
163/2014.(VIII.28.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szécsény város 
közvilágításának villamos energia vásárlási szerződését 2015. január 
1- 2015. december 31-ig terjedő időszakra - a legelőnyösebb ajánlatot 
tevő - MVM Partner Energiakereskedelmi Zrt. (Budapest Szentendrei 
út 207-209.) szolgáltatóval, az ajánlatában szereplő 12,70 Ft/kWh 
összegben köti meg. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a villamos energia beszerzési 
szerződést aláírja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
12. Előterjesztés a STARTMUNKA mintaprogramhoz kapcsolódó közbeszerzési 

eljárások eredményének kihirdetésére 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A STARTMUNKA program „Téli és egyéb értékteremtő közfoglalkoztatási 
programelem” keretében, a program határidőre történő végrehajtása érdekében a 
képviselő-testület (153/2014.(VII.30.) és a 154/2014.(VII.30.) számú határozata 
alapján két, hirdetmény nélküli egyszerű közbeszerzési eljárást indítottunk. Az egyiket 
a Haynald úti és Hársfa úti önkormányzati lakások felújításához szükséges 
építőanyagok beszerzése tárgyában, a másikat ugyancsak a program megvalósítása 
érdekében szükséges csarnoképítés tárgyában. A közbeszerzési eljárások 
lebonyolításával a képviselő-testület 101/2014.(V.29.) számú határozata alapján a 
Tarjánmix Kft került megbízásra. 
Mindkét eljárásban három céget kértünk fel ajánlattételre. A beérkezett ajánlatok 
részletezését, a Bíráló Bizottság bírálatát és az eljárásban való döntés meghozatalára 
vonatkozó javaslatát az előterjesztés tartalmazza. Nagy örömünkre mindkét eljárásban 
szécsényi vállalkozás, a JUSZT-BAU Kft. adta a legkedvezőbb ajánlatot, ezért 
javasoljuk nyertesként kihirdetni mindét közbeszerzési eljárásban.  
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott határozati 
javaslatokat bocsátja szavazásra. 
Először a „Szécsény Város Startmunka mintaprogram megvalósításához szükséges 
építőanyag beszerzése” tárgyú, a Kbt. 122./A § szerinti, hirdetmény közzététele nélküli 
eljárásban történő eredményhirdetésre vonatkozó javaslatot. Kéri, hogy aki elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
164/2014.(VIII.28.) határozata 

1.) Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 
Döntéshozó testület megállapítja, hogy a „Szécsény Város 
Startmunka mintaprogram megvalósításához szükséges 
építőanyag beszerzése” tárgyú – a Kbt. 122./A § szerinti – 
hirdetmény közzététele nélküli eljárás eredményes.  

2.) Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint 
Döntéshozó testület megállapítja, hogy a Juszt-Bau Kft. (3170 
Szécsény, Bercsényi út 11.) és a Nógrádker Zrt. (3100 Salgótarján 
Rákóczi út 38.) ajánlata érvényes, a benyújtott igazolások alapján 
nem tartozik a kizáró okok hatálya alá, az ajánlattételi 
feltételeknek megfelel, szerződéskötésre alkalmas. 

3.) A Képviselő-testület mint Döntéshozó testület megállapítja, hogy a 
„Szécsény Város Startmunka mintaprogram megvalósításához 
szükséges építőanyag beszerzése” közbeszerzési eljárás nyertes 
ajánlattevője az ajánlattételi felhívásban meghatározott bírálati 
szempont alapján – legkedvezőbb ajánlati ár – a Juszt-Bau Kft. 
(3170 Szécsény, Bercsényi út 11.). A Képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás 
lefolytatásával megbízott Tarjánmix Kft. (3100 Salgótarján Corvin 
út 17.) által előkészített nettó 18.151.819 Ft összegű szerződést 
kösse meg, írja alá.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 

Stayer László polgármester 

A „Szécsény Város Startmunka mintaprogram keretében megvalósuló csarnoképítés” 
tárgyú, a Kbt. 122. § (7) bekezdés a) pontja szerinti, hirdetmény közzététele nélküli 
eljárásban történő eredményhirdetésre vonatkozó javaslatot. Kéri, hogy aki elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezz. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
165/2014.(VIII.28.) határozata 

1.) Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 
Döntéshozó testület megállapítja, hogy a „Szécsény Város 
Startmunka mintaprogram keretében megvalósuló 
csarnoképítés” tárgyú – a Kbt. 122. § (7) bekezdés a) pontja 
szerinti – hirdetmény közzététele nélküli eljárás eredményes.  

2.) Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint 
Döntéshozó testület megállapítja, hogy a Juszt-Bau Kft. (3170 
Szécsény, Bercsényi út 11.) ajánlata érvényes, a benyújtott 
igazolások alapján nem tartozik a kizáró okok hatálya alá, az 
ajánlattételi feltételeknek megfelel, szerződéskötésre alkalmas. 

3.) A Képviselő-testület mint Döntéshozó testület megállapítja, hogy a 
„Szécsény Város Startmunka mintaprogram megvalósításához 
szükséges csarnoképítés” közbeszerzési eljárás nyertes 
ajánlattevője az ajánlattételi felhívásban meghatározott bírálati 
szempont alapján – legkedvezőbb ajánlati ár – a Juszt-Bau Kft. 
(3170 Szécsény, Bercsényi út 11.). A Képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás 
lefolytatásával megbízott Tarjánmix Kft. (3100 Salgótarján Corvin 
út 17.) által előkészített szerződést nettó 48.140.000 Ft összegben 
kösse meg, írja alá.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
13. Előterjesztés a belterületi utak felújítására és kátyúzására kiírt közbeszerzési 

eljárás eredményének kihirdetésére 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület a 156/2014.(VII.30.) számú határozatával döntött a „Szécsény 
útfelújítások és kátyúzás” tárgyú, hirdetmény nélküli közbeszerzési eljárás 
megindításáról. Az ajánlattételi felhívás három cég részére került megküldésre. A 
meghatározott határidőig egy cég, a szécsényfelfalusi székhelyű KELI-BAU KFT. 
nyújtotta be ajánlatát. A Bíráló Bizottság az ajánlat bírálatát elvégezte, és 
megállapította, hogy az ajánlattevő, a benyújtott igazolások alapján megfelel az 
ajánlattételi feltételeknek, így a KELI-BAU KFT. ajánlatát érvényesek, az ajánlattevőt 
a szerződés teljesítésére alkalmasak minősítette. A Bíráló Bizottság, az ajánlati 
felhívás bírálati szempontja szerint, mint legkedvezőbb ajánlatot a KELI-BAU KFT. 
ajánlatát javasolja a képviselő-testületnek elfogadni. A kivitelező idén szeptember 30-
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ig vállalja a tervben szereplő Avar utca, Batthyány utca és Vihar Béla utca felújítását 
és a korábban már kijelölt területek kátyúzásának elvégzését.  
Mivel hozzászóló nem jelentkezett az előterjesztésben megfogalmazott határozati 
javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, hogy aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
166/2014.(VIII.28.) határozata 

 
1.)  Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 

Döntéshozó testület megállapítja, hogy a „Szécsény útfelújítások 
és kátyúzás” tárgyú – a Kbt. 122./A § szerinti – hirdetmény 
közzététele nélküli eljárás eredményes.  

2.)  Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint 
Döntéshozó testület megállapítja, hogy a Keli-Bau Kft.(3135 
Szécsényfelfalu, Major) ajánlata érvényes, a benyújtott igazolások 
alapján nem tartozik a kizáró okok hatálya alá, az ajánlattételi 
feltételeknek megfelel, szerződéskötésre alkalmas. 

3.)  A Képviselő-testület, mint Döntéshozó testület megállapítja, hogy 
a „Szécsény útfelújítások és kátyúzás” közbeszerzési eljárás 
nyertes ajánlattevője az ajánlattételi felhívásban meghatározott 
bírálati szempont alapján – legkedvezőbb ajánlati ár – Keli-Bau 
Kft.(3135 Szécsényfelfalu, Major) A Képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás 
lefolytatásával megbízott Tarjánmix Kft. (3100 Salgótarján Corvin 
út 17.) által előkészített szerződést kösse meg, írja alá.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
14. Egyebek: Képviselői tájékoztató a városi programokról 
 

Stayer László polgármester 

Szót ad Smelkó István képviselő úrnak, aki az ülés elején jelezte, hogy szeretne 
tájékoztatást adni az előttünk álló városi programokról. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Azért kért szót, mert a közeljövőben több olyan rendezvény lesz, amiben a képviselő-
testület tagjai is érintettek lesznek. Szeptember 13-án, szombaton lesz a Szüreti 
rendezvény, melyre a testvértelepülésekről is érkeznek hozzánk vendégek. Kéri 
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képviselőtársait, hogy a vendégek fogadásánál minél nagyobb számban legyenek jelen, 
és a részükre szervezett programokban is vegyenek részt. Szeptember 6-án, szombaton 
Pösténypuszta településrészen falunap lesz, ugyanezen a napon kerül sor a Nemzetközi 
Tűzoltó Hidak rendezvényre, magyar és szlovák résztvevőkkel. Ezen a rendezvényen 
részt vesz a szécsényi tűzoltócsapat is. Nagyszabású rendezvény lesz a pöstényi 
Katalin hídnál, lesznek gyermekjátékok, különböző ügyességi versenyek, tűzoltó-
bemutató és főzőverseny is lesz. Este nyolc órától, az Ipoly két partjáról színes 
vízsugarakat lőnek fel, ami igen látványos, valamint tűzijáték is lesz. Kéri 
képviselőtársait, hogy ezen a rendezvényen is vegyenek részt minél nagyobb számban.  
Szeptember 20-án városunkban kerül megrendezésre a VIII. Nógrádi Megyenap, amire 
mindenki fog meghívót kapni, és az lenne a jó, ha minden képviselő ott tudna lenni az 
ünnepi megyeközgyűlési ülésen.  
Szeptember 21-én pedig a 2. Nemzetközi Két Híd Futás kerül megrendezésre, amelyen 
minden képviselő lefuthatja a félmaratont. Ezen az eseményen is lesznek résztvevők a 
lengyelországi testvértelepülésünkről Neipolomice-ből is, és a másik testvértelepülés 
is képviselteti magát öt fővel. Igen mozgalmas hétvégék lesznek az elkövetkező 
időszakban, lehet, hogy kis hagyott valamit, és ismét kéri képviselőtársait, hogy 
vegyenek részt a rendezvényeken.  

Stayer László polgármester 

Köszöni képviselő úr tájékoztatóját. Annyival szeretné kiegészíteni az elmondottakat, 
hogy amikor a mi delegációnk megy ki a lengyel testvérvárosba, az ottani teljes 
képviselő-testület megjelenik a fogadásunkon. Szintén kéri képviselőtársait, hogy 
tiszteljék meg jelenlétükkel a vendégeket a közös programokon. A Nemzetközi Két 
Híd Futáson a félmaraton teljesítése helyett legfeljebb egy rövid váltófutást tud 
elképzelni a célnál.  
 
A képviselő-testület a napirendeket megtárgyalta, s mint jelezte, a lakásbérleti ügyek 
tárgyalására zárt ülésen kerül sor, ezért a nyílt ülést bezárja (1630 órakor).  
 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
 
 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József  
jegyző 

 
 
 


